
Corona overleg FEZ 2 28/9

Aanwezig:

Agenda:
- Opening/mededelingen
- Goedkeuring verslag 21/9
- MEDIQ fiscaal
- ADR

-  Actiepunten
o Contactpersonen voor directies

o Actiegroepen
- Rondvraag

Opening/mededelingen

Goedkeuring verslag 21/9
Geen opmerkingen

MEDIQ fiscaal

Belangrijk om iets mee te doen - MEDIQ voldoet aan 1 punt niet aan voorwaarde.

Voorraadvorming: MEDIQ wil [JIEEEEIvan VWS. We moeten met DG Belastingzaken gaan

praten. Niet wachten op rekening.
Idee is om via 5126 b) te vragen wie we bij Financién

kunnen benaderen.

Actie: Ben gaan contact opnemen met 2 volgende week!!

ADR

BEE: Maandagochtend is gesprek geweest met ADR over de dossiers en rapportages hoe dit uit

3F te halen is. Op dit moment is nog niet alles er zo uit te halen, [JEREZ heeft lijst met

budgetten. Dit is niet alleen maar COVID, dus FA's moeten uitzoeken wat hier bij hoort.

Plan voor 2021 is om een hoofdbudget Corona te maken, maar dit kan waarschijnlijk pas bij
nieuwe uitgaven. Zodat het in 2021 wel meteen uit het systeem komt en op dit moment kijken hoe

dit het beste kan voor de gemaakte uitgaven.
“RPL Deze week zijn FA's nog niet druk met kamer vragen. Deze week begin mee maken?

SEN ik heb al een paar directies gevraagd. Maar focussen op grootste. PG gaat nog niet.

En bij GMT?

GMT is onder controle, hier is alles onder 1 budget dus kan zo gedraaid worden.

Via CZ is niet zoveel gelopen, DI moet nog gevraagd worden.

REE Bij heel veel directies zit iets en we moeten nu kijken wat en waar.

RPEE BT'ers mee laten kijken. Met name bij p-claims, wat is al gerealiseerd en is er ruimte om

meer op te vangen? Maar ook belangrijk om richting Financién open kaart te spelen, wanneer het

kan middelen terug geven aan Financién.

Actie EE en gaan er samen verder naar kijken.

Actiepunten
Structuur (uitgaven): 5.1.2e

Wie is waarbij betrokken en wat is nodig om dossiers op orde te krijgen?

Belangrijk om eerst naar grote en belangrijke dossiers met grote bedragen te kijken. Plan van

aanpak: per directie gesprek aan gaan, wat kan wel en wat is huidige beeld? Er zijn niet altijd
voorstellen gedaan over voorschotten, dus herstelacties zullen nodig zijn. Checken bij Financién of
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nog een formele aanvraag nodig is of stukken die er liggen voldoende zijn? Als voorschotten netjes
verstrekt zijn dan is dat klaar.

CIBG:

BEd is in gesprek met mensen van CIBG

EI
over de overgang van LCH naar CIBG,

maar er is nog veel onduidelijkheid. Verder is GMT betrokken bij betalingen aan CIBG, zij zijn

opdrachtgever.
Ik doe geen lopende dossiers meer van GMT.BE ot betalingen al. Ik doe meer btw-

controle, output, uitzoeken welke directies met Corona te maken hebben, opschoning etc..

Volgende keer overzicht bespreken zoals het in de BUR zit en wat we al weten en wat er

nog meer aankomt. Testen hebben we al wel gehad, nog een stukje zit in BUR. = Overzicht BUR-

Covid wordt agendapunt

Volgende keer overzicht van meerkosten agv corona (Actiepunt [EXEL
directie COVID nazorg heeft een claim gedaan van [JEREZ Zij maken ook kosten voor

NSOB, bureau dat onderzoek doet over hoe wij hebben gehandeld in het begin van de crisis

en de rest is p-kasten. Verder is het nog niet bekend of de directie zich bezig gaat
houden met de financiéle afthandeling van de corona crisis, taken komen gaandeweg.

Rondvraag
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